
80.III - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Zbigniew Wojciechowicz 

Radny zwrócił się o odpowiedź na piśmie. Zapytał, czy Miasto miało wpływ na skład Rady 

Nadzorczej Szpitala, czy nie jest zastanawiąjące, że Prezes, Zarząd i Rada Nadzorcza Szpitala 

jest z jednej opcji politycznej. 

Radny przypomniał, że Miasto przeznaczyło duże fundusze pieniężne na ukończenie budowy 

Szpitala. Zapytał, czy jest jakaś kontrola społeczna nad funkcjonowaniem Szpitala, i czy 

przypadkiem jedna opcja polityczna nie daje pewności kontroli.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/539.html





